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Z A P I S N I K 
 

20. REDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA OBČINE ZREČE, 
 

ki je bila v sredo, 16. oktobra 2013, ob 17.00 uri, 
v rdeči konferenčni dvorani Hotela Atrij Zreče  

 
 
PRISOTNI:  
- člani Občinskega sveta Občine Zreče: Boris Podgrajšek, Davorin Hartman, Domen 

Vogelsang, Drago Šešerko, Emilijan Fijavž, Ivan Umnik, Jolanda Laubič, Jolanda 
Potočnik, Jožef Košir, Marija Jevšenak, Marija Kovačič, Mateja Pučnik, Milan Potočnik in 
Štefan Kroneker. 

 
- predsedniki krajevnih skupnosti: Bojan Napotnik – predsednik sveta Krajevne 

skupnosti Dobrovlje, Boris Podgrajšek – predsednik sveta Krajevne skupnosti Gorenje, 
Mirko Beškovnik – predsednik sveta Krajevne skupnosti Skomarje, Emilijan Fijavž – 
predsednik sveta Krajevne skupnosti Stranice in Slavko Kejžar – predsednik sveta 
Krajevne skupnosti Zreče; 

 
- predsednica Nadzornega odbora Občine Zreče: Janja Pirnat; 
 
- ostali: mag. Aleksij Mužina (odvetnik v Odvetniški pisarni Mužina, Žvipelj in partnerji, 

d.o.o.), Aleksandra Godec Mavhar (direktorica Občinske uprave Občine Zreče), Greta 
Boček, Mateja Čremošnik, Polona Matevžič, Sandra Vidmar Korošec, Štefan Posilovič 
(javni uslužbenci Občinske uprave Občine Zreče), predstavniki sredstev javnega 
obveščanja ter ostali prisotni občani. 

 
OPRAVIČENO ODSOTNI: 
- svetnica Aleksandra Kosevski-Kolar, svetnik Bernard Sadek in predsednica sveta 

Krajevne skupnosti Resnik Vera Boček. 
 
Dvajseto redno sejo Občinskega sveta Občine Zreče je v skladu z 21. členom Poslovnika 
Občinskega sveta Občine Zreče sklical župan, mag. Boris Podvršnik. Sejo je skladno s 27. 
členom Poslovnika Občinskega sveta Občine Zreče vodil župan mag. Boris Podvršnik, ki je 
uvodoma ugotovil, da je na seji prisotnih 12 svetnic oziroma svetnikov, in da je Občinski svet 
Občine Zreče v skladu z 42. členom Poslovnika Občinskega sveta Občine Zreče, sklepčen.  
 
Svetnica Mateja Pučnik se je seji pridružila ob obravnavi zapisnika 19. redne seje 
Občinskega sveta Občine Zreče, zato je bilo od te točke dalje na seji prisotnih 13 svetnic 
oziroma svetnikov. 
Svetnik Jožef Košir se je seji pridružil pri drugi točki dnevnega reda 20. redne seje, zato je 
bilo od te točke dalje na seji prisotnih 14 svetnic oziroma svetnikov. 
 
 
Člani občinskega sveta so najprej obravnavali zapisnik 19. redne seje občinskega sveta, ki je 
bila dne 15.5.2013. 
 
Obrazložitev k zapisniku 19. redne seje občinskega sveta z dne 15.5.2013 je podala 
Aleksandra Godec Mavhar, direktorica Občinske uprave Občine Zreče. 
 
Seji se je pridružila svetnica Mateja Pučnik. 
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Svetnik Domen Vogelsang je predlagal, da se v zapisniku 19. redne seje občinskega sveta z 
dne 15.5.2013 na strani 10 popravi besedilo tako, da se glasi: 
 
»Svetnik Domen Vogelsang je navzoče seznanil, da bosta stranki SD in LDS v prihodnje 
skupaj delovali kot svetniška skupina v Občinskem svetu Občine Zreče.« 
 
Člani občinskega sveta na zapisnik niso imeli drugih pripomb, zato so s 13 glasovi ZA in 0 
glasovi PROTI (13 navzočih) sprejeli naslednji sklep: 
Sprejme se zapisnik 19. redne seje občinskega sveta, ki je bila dne 15.5.2013, v 
predlagani obliki in s predlaganim popravkom. 
 
 
Člani občinskega sveta so nato obravnavali še zapisnik 2. dopisne seje občinskega sveta, ki 
je potekala od 3.7.2013 do 8.7.2013. 
 
Obrazložitev k zapisniku 2. dopisne seje občinskega sveta je podala Aleksandra Godec 
Mavhar, direktorica Občinske uprave Občine Zreče. 
 
Člani občinskega sveta na zapisnik niso imeli pripomb, zato so s 13 glasovi ZA in 0 glasovi 
PROTI (13 navzočih) sprejeli naslednji sklep: 
Sprejme se zapisnik 2. dopisne seje občinskega sveta, ki je potekala od 3.7.2013 do 
8.7.2013, v predlagani obliki. 
 
 
Člani občinskega sveta so obravnavali še zapisnik 3. dopisne seje občinskega sveta, ki je 
potekala od 14.8.2013 do 20.8.2013. 
 
Obrazložitev k zapisniku 3. dopisne seje občinskega sveta je podala Aleksandra Godec 
Mavhar, direktorica Občinske uprave Občine Zreče. 
 
Člani občinskega sveta na zapisnik niso imeli pripomb, zato so s 13 glasovi ZA in 0 glasovi 
PROTI (13 navzočih) sprejeli naslednji sklep: 
Sprejme se zapisnik 3. dopisne seje občinskega sveta, ki je potekala od 14.8.2013 do 
20.8.2013, v predlagani obliki. 
 
 
Župan Občine Zreče je po obravnavi zapisnika devetnajste redne seje, zapisnika druge 
dopisne seje in zapisnika tretje dopisne seje občinskega sveta predlagal sprejem 
naslednjega  dnevnega reda: 
 
1. Odlok o izvajanju osnovne zdravstvene dejavnosti v Občini Zreče – predlog za 

prvo in drugo obravnavo 
2. Odlok o načinu opravljanja obvezne lokalne gospodarske javne službe oskrbe s 

pitno vodo v Občini Zreče – predlog za prvo obravnavo 
3. Odlok o načinu izvajanja obveznih občinskih gospodarskih javnih služb zbiranja 

določenih vrst komunalnih odpadkov, obdelave določenih vrst komunalnih 
odpadkov in odlaganja ostankov predelave ali odstranjevanja komunalnih 
odpadkov na območju Občine Zreče – predlog za prvo obravnavo 

4. Poročilo o polletni realizaciji proračuna Občine Zreče za leto 2013 
5. Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o proračunu Občine Zreče za leto 

2013 – predlog za skrajšani postopek 
6. Odlok o proračunu Občine Zreče za leto 2014 – predlog za splošno razpravo 
7. Sklep o določitvi statusa javnega dobra v lasti Občine Zreče 
8. Sklep o določitvi statusa grajeno javno dobro lokalnega pomena 
9. Obvezna razlaga Odloka o pokopališki in pogrebni dejavnosti ter o urejanju 
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pokopališč (Zreče) – predlog za hitri postopek 
10. Ocena izvajanja občinskega programa varnosti 
11. Soglasje k imenovanju direktorja Zdravstvenega doma Slovenske Konjice 
12. Poročilo o opravljenih nadzorih poslovanja Občine Zreče za leto 2011 in 2012 
13. Informacija Komisije za negospodarske zadeve in civilno družbo v zvezi z 

obravnavanima poročiloma: 
13.1   Poročilo o delu Regijskega študijskega središča Celje za leto 2012 
13.2 Poročilo o delu Javnega zavoda Celjske lekarne za leto 2012 
14. Informacije župana 
15. Predlogi in pobude predsednice in predsednikov svetov krajevnih skupnosti 
16. Vprašanja in pobude svetnic in svetnikov občinskega sveta 
 
Člani občinskega sveta na predlagan dnevni red niso imeli pripomb, zato so s 13 glasovi ZA 
in 0 glasovi PROTI (13 navzočih) sprejeli naslednji sklep: 
Sprejme se dnevni red 20. redne seje Občinskega sveta Občine Zreče v predlagani 
obliki. 
 
 
AD 1. Odlok o izvajanju osnovne zdravstvene dejavnosti v Občini Zreče – predlog za 
prvo in drugo obravnavo 
 
Gradivo so svetniki prejeli s sklicem seje. 
 
Uvodno obrazložitev k prvi točki dnevnega reda so podali mag. Boris Podvršnik, župan, 
Aleksandra Godec Mavhar, direktorica občinske uprave in dr. Aleksij Mužina, odvetnik v 
Odvetniški pisarni Mužina, Žvipelj in partnerji, d.o.o..  
 
Razpravljali so: 
Svetnik Milan Potočnik je povedal, da občinski svet v postopku podelitve koncesije na 
področju zobozdravstvenega varstva odraslih do sedaj ni sprejemal nobenih odločitev, 
ampak odloča občinski svet o podelitvah koncesij šele sedaj, ko se predlaga sprejem Odloka 
o izvajanju osnovne zdravstvene dejavnosti v Občini Zreče. Kot svetnik podpira sprejem tega 
odloka in se strinja, da se vse koncesije v bodoče vrnejo Zdravstvenemu domu Slovenske 
Konjice.  
 
Drugih predlogov in pripomb ni bilo. 
 
Svetniki so s 13 glasovi ZA in 0 glasovi PROTI (13 navzočih) sprejeli naslednji sklep: 

SKLEPI OBČINSKEGA SVETA OBČINE ZREČE V LETU 2013 
Številka: OSOZ-2013-45 
Vsebina 
sklepa: 

Sprejme se Odlok o izvajanju osnovne zdravstvene dejavnosti v Občini Zreče v 
prvi obravnavi. 

Odgovoren: Polona Matevžič 
Rok: takoj 

 
Svetniki so s 13 glasovi ZA in 0 glasovi PROTI (13 navzočih) sprejeli naslednji sklep: 

SKLEPI OBČINSKEGA SVETA OBČINE ZREČE V LETU 2013 
Številka: OSOZ-2013-46 
Vsebina 
sklepa: 

Skladno s Poslovnikom Občinskega sveta Občine Zreče se na seji združita prva 
in druga obravnava Odloka o izvajanju osnovne zdravstvene dejavnosti v Občini 
Zreče.  

Odgovoren: Polona Matevžič 
Rok: takoj 
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Razprave v drugi obravnavi ni bilo. 
 
Svetniki so s 13 glasovi ZA in 0 glasovi PROTI (13 navzočih) sprejeli naslednji sklep: 

SKLEPI OBČINSKEGA SVETA OBČINE ZREČE V LETU 2013 
Številka: OSOZ-2013-47 
Vsebina 
sklepa: 

Sprejme se Odlok o izvajanju osnovne zdravstvene dejavnosti v Občini Zreče v 
drugi obravnavi. 

Odgovoren: Polona Matevžič 
Rok: takoj 

 
 
AD 2. Odlok o načinu opravljanja obvezne lokalne gospodarske javne službe oskrbe s 
pitno vodo v Občini Zreče – predlog za prvo obravnavo 
 
Gradivo so svetniki prejeli s sklicem seje. 
 
Seji se je pridružil svetnik Jožef Košir. 
 
Uvodno obrazložitev k drugi točki dnevnega reda je podal Štefan Posilovič, vodja GJS in 
prostora na Občini Zreče.  
 
Svetnik Jožef Košir je povedal, da je Komisija za gospodarsko javno infrastrukturo 
obravnavala predlog odloka in problematiko povezano z javnim vodovodom. Opozoril je, da 
je nekaj stvari še potrebno urediti kot na primer vodovod Gorenje in Padeški vrh. Drugače 
komisija na predlog odloka ni imela pripomb. 
 
Svetnik Domen Vogelsang je povedal, da Statutarno pravna komisija na predlog odloka ni 
imela pripomb. 
 
Razpravljali so: 
Svetnica Jolanda Laubič je vprašala, zakaj se je kvaliteta pitne vode glede na preteklo leto 
na Stranicah tako izboljšala. 
 
Predsednik sveta Krajevne skupnosti Stranice in hkrati svetnik Emilijan Fijavž je povedal, da 
se je kvaliteta pitne vode na Stranicah izboljšala na podlagi dolgoletnih opažanj kako 
vzdrževati pitno vodo. Pohvalil je sodelovanje občinskega režijskega obrata ter vzdrževalca 
pitne vode na Stranicah. Dodal je še, da so vodovodi vzdrževani ročno in da so k kvaliteti 
pitne vode pripomogli predvsem organizacijski in materialni ukrepi. 
 
Svetnik Jožef Košir je dodal, da je sodelovanje režijskega obrata in krajevne skupnosti zelo 
dobro, kar je potrebno spoštovati tudi na ostalih področjih.     
 
Predsednik sveta Krajevne skupnosti Gorenje in hkrati svetnik Boris Podgrajšek je navzoče 
seznanil z delovanjem vodovoda Gorenje, katerega upravljanje bi moralo biti skladno z 
občinskim odlokom preneseno na Občino Zreče. Povedal je, da je sodelovanje z režijskim 
obratom zelo dobro in da se zavedajo, da kršijo občinski odlok. Dodal je, da je bil pred 
kratkim opravljen inšpekcijski nadzor, in da ni bilo ugotovljenih nekih posebnih nepravilnosti. 
Ob koncu je navedel, da obvladujejo tudi vodovod Padeški vrh.  
 
Župan mag. Boris Podvršnik je povedal, da je Občina Zreče v zadnjih nekaj letih uspešno 
prevzela v upravljanje vodovod Skomarje, Resnik in Stranice. Nerealiziran prenos je ostal pri 
prenosu vodovoda Gorenje. Dodal je, da bo občina glede oskrbe s pitno vodo poskušala 
zagotoviti enake pogoje na celotnem območju občine in upa, da bo Krajevna skupnost 
Gorenje prenesla upravljanje vodovoda na Občino Zreče prej kot bo le-ta amortiziran. 
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Sejo je zapustil predsednik sveta Krajevne skupnosti Zreče Slavko Kejžar. 
 
Drugih predlogov in pripomb ni bilo. 
 
Svetniki so s 14 glasovi ZA in 0 glasovi PROTI (14 navzočih) sprejeli naslednji sklep: 

SKLEPI OBČINSKEGA SVETA OBČINE ZREČE V LETU 2013 
Številka: OSOZ-2013-48 
Vsebina 
sklepa: 

Sprejme se Odlok o načinu opravljanja obvezne lokalne gospodarske javne 
službe oskrbe s pitno vodo v Občini Zreče v prvi obravnavi. 

Odgovoren: Matjaž Korošec 
Rok: takoj 

 
Na sejo se vrne predsednik sveta Krajevne skupnosti Zreče Slavko Kejžar. 
 
 
AD 3. Odlok o načinu izvajanja obveznih občinskih gospodarskih javnih služb zbiranja 
določenih vrst komunalnih odpadkov, obdelave določenih vrst komunalnih odpadkov 
in odlaganja ostankov predelave ali odstranjevanja komunalnih odpadkov na območju 
Občine Zreče – predlog za prvo obravnavo 
 
Gradivo so svetniki prejeli s sklicem seje.  
 
Uvodno obrazložitev k tretji točki dnevnega reda je podal Štefan Posilovič, vodja GJS in 
prostora na Občini Zreče.  
 
Razpravljali so: 
Svetnik Jožef Košir je povedal, da Komisija za gospodarsko javno infrastrukturo na predlog 
odloka ni imela pripomb, a so se poglobili v presojo rokov, v katerih izvajalec javne službe 
opravlja odvoz odpadkov. Komisija predlaga, da se v poletnih mesecih poveča število 
odvozov mešanih komunalnih odpadkov in zmanjša število odvozov ostalih odpadkov (papir, 
embalaža).  
 
Župan mag. Boris Podvršnik je v nadaljevanju navzoče seznanil s sklepi sestankov z 
izvajalcem javne službe, podjetjem Saubermacher Slovenija d.o.o.. 
 
Svetnik Boris Podgrajšek je opozoril, da zadeva glede odvoza odpadkov s pokopališča 
Gorenje (odvoz na klic) še vedno ni urejena.  
 
Štefan Posilovič, vodja GJS in prostora na Občini Zreče, je predlagal, da se zadnji račun 
zavrne in da se v bodoče ažurno o navedeni zadevi obvešča občino. 
 
Svetnica Jolanda Laubič je poudarila, da je zbirališče kosovnih odpadkov boljše urejeno, 
vendar jo je kljub temu zanimalo, kakšni so načrti z nadaljnjim urejanjem zbirnega centra v 
Zrečah, saj na tleh še vedno ležijo nevarni odpadki, ki bi lahko ogrožali bližnje vodne vire. 
 
Štefan Posilovič, vodja GJS in prostora na Občini Zreče, je povedal, da potekajo dogovori 
glede ureditve zbirnega centra, pripravlja se geodetski posnetek, da se bo lahko naredila 
idejna zasnova. V zimskem času bi se izdelala idejna zasnova zbirnega centra, nato bi se 
uredila ograja, na koncu pa se predvideva ureditev platoja oziroma tlaka.  
 
Svetnica Jolanda Laubič je še vprašala, ali sama lokacija zbirnega centra ni nevarna, saj gre 
za opuščen kamnolom, kjer je možnost krušenja kamenja. 
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Štefan Posilovič, vodja GJS in prostora na Občini Zreče, je odgovoril, da se bo plato 
pomaknil bolj ven. Prav tako bodo v prihodnosti urejeni nadstreški, zato ne bo nevarnosti 
glede padanja kamenja.  
 
Župan mag. Boris Podvršnik je dodal, da bo osnovno ureditev zbirnega centra naložila tudi 
uredba. Opozoril je, da so se sredstva vsako leto vlagala v sanacijo odlagališča Slovenske 
Konjice, a kljub temu upa, da bomo v prihodnosti prišli do sodobnega zbirnega centra kot ga 
imajo nekatere sosednje občine. 
 
Svetnica Marija Jevšenak je predlagala, da bi tisti občani, ki imajo zabojnike za biološke 
odpadke in plačujejo storitev odvoza bioloških odpadkov, plačevali manj za odvoz mešanih 
komunalnih odpadkov, saj le-teh praktično ni.  
 
Župan mag. Boris Podvršnik je obrazložil, da je takšna cena odvoza določena z elaboratom 
cen komunalnih odpadkov v Občini Zreče, ki jo je sprejel občinski svet, in bi v primeru 
spremembe cene morali sprejeti nov elaborat. 
 
Štefan Posilovič, vodja GJS in prostora na Občini Zreče, je obrazložil, da se lahko biološki 
odpadki odlagajo v zabojnik ali pa se kompostirajo doma. Dodal je, da bo občina pri pripravi 
elaborata podrobno spremljala cene, ki jih bo pripravil izvajalec javne službe.  
 
Svetnik Domen Vogelsang je dodal, da se mu predlog svetnice Marije Jevšenak zdi zelo 
dober. 
 
Svetnik Štefan Kroneker je vprašal kako je z odlaganjem gradbenih odpadkov v občini.  
 
Župan mag. Boris Podvršnik je obrazložil, da se manjši gradbeni odpadki lahko odlagajo v 
zbirnem centru, za večje količine pa poskrbijo koncesionarji, ki zbirajo gradbene odpadke.  
 
Drugih predlogov in pripomb ni bilo. 
 
Svetniki so s 14 glasovi ZA in 0 glasovi PROTI (14 navzočih) sprejeli naslednji sklep: 

SKLEPI OBČINSKEGA SVETA OBČINE ZREČE V LETU 2013 
Številka: OSOZ-2013-49 
Vsebina 
sklepa: 

Sprejme se Odlok o načinu izvajanja obveznih občinskih gospodarskih javnih 
služb zbiranja določenih vrst komunalnih odpadkov, obdelave določenih vrst 
komunalnih odpadkov in odlaganja ostankov predelave ali odstranjevanja 
komunalnih odpadkov na območju Občine Zreče v prvi obravnavi. 

Odgovoren: Emil Jevšenak 
Rok: takoj 

 
 
AD 4. Poročilo o polletni realizaciji proračuna Občine Zreče za leto 2013 
 
Gradivo so svetniki prejeli s sklicem seje.  
 
Uvodno obrazložitev k četrti točki dnevnega reda sta podala Greta Boček, višja svetovalka za 
finance in proračun na Občini Zreče ter mag. Boris Podvršnik, župan Občine Zreče. 
 
Razprave ni bilo. 
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Svetniki so s 14 glasovi ZA in 0 glasovi PROTI (14 navzočih) sprejeli naslednji sklep: 
SKLEPI OBČINSKEGA SVETA OBČINE ZREČE V LETU 2013 

Številka: OSOZ-2013-50 
Vsebina 
sklepa: 

Občinski svet Občine Zreče se seznani s Poročilom o polletni realizaciji 
proračuna Občine Zreče za leto 2013. 

Odgovoren: Greta Boček 
Rok: takoj 

 
 
AD 5. Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o proračunu Občine Zreče za leto 
2013 – predlog za skrajšani postopek 
 
Gradivo so svetniki prejeli s sklicem seje.  
 
Uvodno obrazložitev k peti točki dnevnega reda sta podala Greta Boček, višja svetovalka za 
finance in proračun na Občini Zreče ter mag. Boris Podvršnik, župan Občine Zreče.  
 
Razprave ni bilo. 
 
 Svetniki so s 14 glasovi ZA in 0 glasovi PROTI (14 navzočih) sprejeli naslednji sklep: 

SKLEPI OBČINSKEGA SVETA OBČINE ZREČE V LETU 2013 
Številka: OSOZ-2013-51 
Vsebina 
sklepa: 

Sprejme se Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o proračunu Občine 
Zreče za leto 2013 po skrajšanem postopku. 

Odgovoren: Greta Boček 
Rok: takoj 

 
 
AD 6. Odlok o proračunu Občine Zreče za leto 2014 – predlog za splošno razpravo 
 
Gradivo so svetniki prejeli s sklicem seje. 
 
Uvodno obrazložitev k šesti točki dnevnega reda sta podala Greta Boček, višja svetovalka za 
finance in proračun na Občini Zreče ter mag. Boris Podvršnik, župan Občine Zreče. 
 
Razpravljali so: 
Svetnik Emilijan Fijavž je opozoril, da je svet Krajevne skupnosti Stranice izrazil 
zaskrbljenost zaradi razvoja komunalne opreme na Stranicah. V Viziji in strategiji Občine 
Zreče pogrešajo časovnice za vlaganja na Stranicah. Ob tem je dodal, da bodo v letu 2014 
pristopili k energetski obnovi Doma krajanov Stranice. 
 
Svetnica Mateja Pučnik je povedala, da bo davek na nepremičnine sigurno sprejet, pri čemer 
bodo občine prva tri leta po sprejetju zakona upravičene do enakega zneska kot so ga 
prejemale sedaj na podlagi nadomestila za uporabo stavbnih zemljišč, čeprav bodo davki 
dvakrat do trikrat višji kot do sedaj. Ob navedenem je opozorila na zmanjšanja sredstev 
občin zaradi varčevalnih ukrepov. Hkrati jo je zanimalo, ali ima občina v proračunu 
predvidena sredstva za plačilo davka na nepremičnine za občinsko premoženje. 
 
Župan mag. Boris Podvršnik je odgovoril, da celoten davek na občinsko premoženje občina 
ne bo mogla poravnati, zato bodo morali sredstva prispevati tudi zavodi sami. Ob tem je 
obrazložil novo formulo izračuna primerne porabe. 
 
Svetnik Emilijan Fijavž je vprašal, kakšne so finančne posledice izgradnje Smučarsko 
tekaškega centra na Rogli za proračun občine za leto 2014 in 2015. 
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Župan mag. Boris Podvršnik je odgovoril, da je poročilo o izvajanju del v okviru projekta 
»Izgradnja smučarsko tekaškega centra na Rogli« podano pod točko AD 14 Informacije 
župana. Hkrati je obrazložil postopek in posledice sklenitve javno-zasebnega partnerstva za 
nadaljnjo ureditev smučarsko tekaškega centra na Rogli. 
 
Svetnik Domen Vogelsang je povedal, da je pravilno, da se proračun Občine Zreče sprejema 
za vsako leto posebej.  
V svetniški skupini si želijo, da se naredi vse, da se čim bolj povečajo prihodki občine, pri tem 
pa naj bo obremenjevanje občanov čim manjše. 
Navzoče je seznanil s sestankom predstavnikov političnih strank v občini, pri čemer je 
izpostavil zemljišča, ki jih ima občina v lasti. Predlagal je, da se zemljišča čim bolje prodajo 
oziroma, da se najde najugodnejši ponudnik. Prav tako je predlagal, da občina ob postavitvi 
velikih panojev za namene reklamiranja pridobi čim več sredstev, zato naj se pripravi odlok o 
reklamiranju. Glede projekta Univerziada je predlagal, da Občina Zreče poskuša zahtevati 
vračilo sredstev, ki jih je vložila v ustanovitev Univerziade d.o.o.. 
V zvezi z odhodki proračuna občine je poudaril, da se nekaterih občinskih projektov ni vodilo 
uspešno, predvsem je izpostavil prestavitev lokacije izgradnje čistilne naprave Zreče. Zaradi 
navedenega je predlagal, da se v bodoče projekti previdno izvajajo. 
Predlagal je vzpostavitev pravičnosti, poštenosti, zakonitosti in enakosti na lokalnem nivoju. 
Zagotovi naj se popolno lokalno samoupravo. 
Opozoril je, da ne vemo točno kaj bo s smučarsko tekaškim centrom na Rogli. Predlagal je, 
da se pripravi poslovni in finančni načrt izgradnje smučarsko tekaškega centra na Rogli. 
Nazadnje je predlagal še reorganizacijo LTO Rogla-Zreče, GIZ in zagotovitev minimalnih 
sredstev za delovanje krajevnih skupnosti. 
 
Župan mag. Boris Podvršnik je glede zemljišč odgovoril, da ima občina v lasti kar nekaj 
zemljišč za stanovanjsko gradnjo, je pa vse odvisno od dinamike sprejetja OPN in sredstev 
za komunalno opremljanje zemljišč.  
Glede reklamiranja je navedel, da za male ponudnike zadeve še nimamo urejene. Imamo 
urejen samo osnovni del reklamiranja. 
Glede vložitve tožbe proti Vladi Republike Slovenije in Mestni občini Maribor je povedal, da 
se mu to ne zdi smiselno, saj bi bila tožba težko uspešna.  
Dodal je, da bo dne 17.10.2013 skupščina GIZ-a. Glavnina članov je poravnala članarino, 
poskušajo pa razvijati projekte za prihodnost. 
Glede sklenitve javno-zasebnega partnerstva je navedel, da je trenutno vodstvo 
zainteresirano za sklenitev javno-zasebnega partnerstva in za dokončanje projekta. 
Nazadnje je glede večletnih proračunov navedel, da sprejem večletnih proračunov narekujejo 
revizorji, računsko sodišče, Evropska Unija,…, saj so večji projekti večletni in je zato 
potrebno večletno planiranje oziroma razporejanje sredstev. 
 
Svetnik Jožef Košir je dodal, da mora občina imeti večletne plane, sicer ni mogoče planirati 
sredstev in izvajati projektov. Na podlagi večletnih planov pa se izdelujejo enoletni plani. 
 
Župan mag. Boris Podvršnik je še enkrat obrazložil način sprejemanja večletnih in enoletnih 
proračunov občine. 
 
Predsednik Nadzornega sveta LTO Rogla-Zreče, GIZ Slavko Kejžar je navzoče seznanil, da 
je potekal javni razpis za imenovanje novega direktorja LTO Rogla-Zreče, GIZ. Prijavila se je 
le ena kandidatka, ki je bila sicer s sklepom nadzornega sveta imenovana za direktorico GIZ-
a, vendar kandidatka in nadzorni svet niso bili soglasni glede višine mesečnega plačila za 
njeno delo. Na skupščini bosta imenovana tudi dva nova člana nadzornega sveta, saj je 
dvema članoma mandat potekel. Dodal je, da g. Topolšek Aleš trenutno opravlja delo v.d. 
direktorja GIZ-a volontersko. 
 
Navzoči so v nadaljevanju še razpravljali o večletnih in enoletnih proračunih.  
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Drugih pripomb in predlogov ni bilo. 
 
Svetniki so s 14 glasovi ZA in 0 glasovi PROTI (14 navzočih) sprejeli naslednji sklep: 

SKLEPI OBČINSKEGA SVETA OBČINE ZREČE V LETU 2013 
Številka: OSOZ-2013-52 
Vsebina 
sklepa: 

Sprejme se Odlok o proračunu Občine Zreče za leto 2014 v prvi obravnavi in se 
posreduje v 15 - dnevno splošno razpravo. 

Odgovoren: Greta Boček 
Rok: takoj 

 
 
AD 7. Sklep o določitvi statusa javnega dobra v lasti Občine Zreče 
 
Gradivo so svetniki prejeli s sklicem seje. 
 
Obrazložitev k sedmi točki dnevnega reda je podala Mateja Čremošnik, višja svetovalka za 
premoženjsko pravne zadeve na Občini Zreče. 
 
Razpravljali so: 
Svetnica Jolanda Laubič je vprašala, ali so ta zemljišča že od nekdaj v lasti občine ali pa so 
postala last občine pred kratkim.  
 
Mateja Čremošnik, višja svetovalka za premoženjsko pravne zadeve na Občini Zreče, je 
odgovorila, da je status javnega dobra povzet iz zemljiške knjige. Pri prenosu nepremičnin iz 
ročne zemljiške knjige v elektronsko zemljiško knjigo je bil pri nepremičninah zaveden le 
status javno dobro, ni pa bilo urejeno lastništvo nepremičnin. Zakonodaja je na novo določila, 
da se nepremičninam določi glede na lego status ali ustrezajo pogojem, da so grajeno javno 
dobro državnega pomena ali grajeno javno dobro lokalnega pomena, ki so v lasti Občine 
Zreče. Zaradi navedenega občina ureja status lastništva na navedenih nepremičninah.  
 
Drugih predlogov in pripomb ni bilo. 
 
Svetniki so s 14 glasovi ZA in 0 glasovi PROTI (14 navzočih) sprejeli naslednji sklep: 

SKLEPI OBČINSKEGA SVETA OBČINE ZREČE V LETU 2013 
Številka: OSOZ-2013-53 
Vsebina 
sklepa: 

Sprejme se Sklep o določitvi statusa javnega dobra v lasti Občine Zreče za 
predlagane nepremičnine. 

Odgovoren: Mateja Čremošnik 
Rok: takoj 

 
 
Nato je župan, mag. Boris Podvršnik, skladno s Poslovnikom Občinskega sveta Občine 
Zreče, ob 19.27 uri odredil deset minutni odmor. 
 
Seja se je nadaljevala ob 19.45 uri.  
 
Po nadaljevanju seje je predsedujoči ugotovil, da je na seji prisotnih 13 svetnic oziroma 
svetnikov, zato je občinski svet sklepčen.  
 
Odsoten je bil svetnik Jožef Košir, ki se je pridružil seji pri osmi točki dnevnega reda, zato je 
bilo od te točke dalje na seji prisotnih 14 svetnic oziroma svetnikov. 
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AD 8. Sklep o določitvi statusa grajeno javno dobro lokalnega pomena 
 
Gradivo so svetniki prejeli s sklicem seje. 
 
Uvodno obrazložitev k osmi točki dnevnega reda je podala Mateja Čremošnik, višja 
svetovalka za premoženjsko pravne zadeve na Občini Zreče. 
 
Na sejo se je vrnil svetnik Jožef Košir. 
 
Razprave ni bilo. 
 
Svetniki so s 14 glasovi ZA in 0 glasovi PROTI (14 navzočih) sprejeli naslednji sklep: 

SKLEPI OBČINSKEGA SVETA OBČINE ZREČE V LETU 2013 
Številka: OSOZ-2013-54 
Vsebina 
sklepa: 

Sprejme se Sklep o določitvi statusa grajeno javno dobro lokalnega pomena za 
predlagane nepremičnine.  

Odgovoren: Mateja Čremošnik 
Rok: takoj 

 
 
AD 9. Obvezna razlaga Odloka o pokopališki in pogrebni dejavnosti ter o urejanju 
pokopališč (Zreče) – predlog za hitri postopek 
 
Gradivo so svetniki prejeli s sklicem seje. 
 
Uvodno obrazložitev k tej točki dnevnega reda je podal Štefan Posilovič, vodja GJS in 
prostora na Občini Zreče.  
 
Razpravljali so: 
Svetnik Štefan Kroneker je vprašal kako je z najemniki, ki imajo na grobovih že umetno 
travo. 
 
Župan mag. Boris Podvršnik je odgovoril, da obvezna razlaga ne bo veljala za nazaj. Za 
tiste, ki imajo na grobovih že umetno travo, ne bo uveden inšpekcijski postopek, za nove 
kršitelje, katerih kršitve so nastale po sprejemu obvezne razlage, pa bo vsekakor uveden 
inšpekcijski postopek.  
 
Drugih predlogov in pripomb ni bilo. 
 
Svetniki so s 14 glasovi ZA in 0 glasovi PROTI (14 navzočih) sprejeli naslednji sklep: 

SKLEPI OBČINSKEGA SVETA OBČINE ZREČE V LETU 2013 
Številka: OSOZ-2013-55 
Vsebina 
sklepa: 

Sprejme se Obvezna razlaga Odloka o pokopališki in pogrebni dejavnosti ter o 
urejanju pokopališč (Zreče) po hitrem postopku. 

Odgovoren: Polona Matevžič 
Rok: takoj 

 
 
AD 10. Ocena izvajanja občinskega programa varnosti 
 
Gradivo so svetniki prejeli s sklicem seje. 
 
Uvodno obrazložitev k tej točki dnevnega reda sta podala Štefan Posilovič, vodja GJS in 
prostora na Občini Zreče in župan, mag. Boris Podvršnik.  
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Razpravljali so: 
Svetnica Jolanda Laubič je navedla, da ob primerjavi ocene izvajanja občinskega programa 
varnosti za leto 2012 in ocene izvajanja občinskega programa varnosti za leto 2013 nekateri 
kazalci kažejo, da je splošna varnost v občini boljša. Pri podrobnejšem pregledu posameznih 
postavk (na primer kazniva dejanja) pa se njihovo število iz leta v leto povišuje, zato občina 
Zreče mogoče ni več tako varna kot se zdi. Zaradi navedenega je predlagala, da se v 
prihodnjih letih v oceni izvajanja občinskega programa varnosti opravi primerjava dogodkov 
za nekaj let nazaj. 
 
Župan mag. Boris Podvršnik se je strinjal s takšno ugotovitvijo in občinski upravi ter 
medobčinskemu inšpektoratu in redarstvu naložil, da predlog svetnice upoštevajo pri pripravi 
ocen v prihodnosti. 
 
Podžupan Drago Šešerko je dodal, da so največje težave glede prometne varnosti pri 
Osnovni šoli Zreče, zaradi česar je potrebno v prihodnje nujno urediti parkirišča za osebne 
avtomobile in avtobuse. Opozoril je tudi na nujnost izgradnje dodatnih pločnikov v Zrečah.   
 
Svetnik Emilijan Fijavž je dodal, da se v oceno vključi tudi varnost v cestnem prometu v 
ostalih krajevnih skupnosti.  
 
Župan mag. Boris Podvršnik je obrazložil, da se občina zaveda, da so pereči problemi v 
cestnem prometu tudi pri ostalih dveh osnovnih šolah. Navzoče je seznanil s sestanki z 
Direkcijo Republike Slovenije za ceste, ki naj bi imeli sicer nekaj projektov za investicije v 
ceste pripravljenih, a sredstev trenutno ni na voljo. S strani DRSC so zagotovili, da bodo 
zakrpali le udarne jame na Cesti na Roglo. Ob tem je opozoril, da je bil v prejšnji vladi 
ukinjen cestni sklad, zaradi česar se sedaj denar kopiči v integralnem proračunu, kar pomeni, 
da se denar porablja nenamensko. 
 
Svetnica Marija Kovačič je predlagala, da bi se v bodoče mogoče razmišljalo v smeri, da bi 
se v Zrečah proti osnovni šoli zgradil nadhod.   
 
Štefan Posilovič, vodja GJS in prostora na Občini Zreče, je povedal, da se je o tem 
razpravljalo že pred časom, vendar je nadhod smotrno zgraditi tam, kjer ni druge možnosti. 
 
Svetnik Jožef Košir je dodal, da je bila ocena prometnih strokovnjakov, da ne bo veliko ljudi 
uporabljalo takšnega nadhoda. Ob tem je povedal, da mu je všeč nova prometna študija, ki 
predvideva dvignjena cestišča. 
 
Župan mag. Boris Podvršnik je še dodal, da bi nekaj perečih problemov v cestnem prometu 
poskušali rešiti s prometno študijo, ki bo tudi podlaga za sprejem prostorskih aktov. 
 
Drugih predlogov in pripomb ni bilo.  
 
Svetniki so s 14 glasovi ZA in 0 glasovi PROTI (14 navzočih) sprejeli naslednji sklep: 

SKLEPI OBČINSKEGA SVETA OBČINE ZREČE V LETU 2013 
Številka: OSOZ-2013-56 
Vsebina 
sklepa: 

Sprejme se Ocena izvajanja občinskega programa varnosti v predlagani obliki. 

Odgovoren: Simona Črešnar 
Rok: takoj 
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AD 11. Soglasje k imenovanju direktorja Zdravstvenega doma Slovenske Konjice 
 
Gradivo so svetniki prejeli na seji občinskega sveta. 
 
Uvodno obrazložitev k tej točki dnevnega reda je podala Aleksandra Godec Mavhar, 
direktorica občinske uprave Občine Zreče.  
 
Razprave ni bilo. 
 
Svetniki so s 14 glasovi ZA in 0 glasovi PROTI (14 navzočih) sprejeli naslednji sklep: 

SKLEPI OBČINSKEGA SVETA OBČINE ZREČE V LETU 2013 
Številka: OSOZ-2013-57 
Vsebina 
sklepa: 

Občinski svet Občine Zreče podaja soglasje k imenovanju g. Darka Ratajca za 
direktorja Zdravstvenega doma Slovenske Konjice. 

Odgovoren: Aleksandra Godec Mavhar 
Rok: takoj 

 
 
AD 12. Poročilo o opravljenih nadzorih poslovanja Občine Zreče za leto 2011 in 2012 
 
Gradivo so svetniki prejeli na seji občinskega sveta. 
 
Uvodno obrazložitev k tej točki dnevnega reda je podala Janja Pirnat, predsednica 
Nadzornega odbora Občine Zreče.  
 
Razpravljali so: 
Svetnik Domen Vogelsang je pohvalil preteklo delo nadzornega odbora. 
 
Župan mag. Boris Podvršnik je podal kratek komentar k podanem poročilu o poslovanju 
nadzornega odbora. 
 
Podžupan Drago Šešerko se je predsednici nadzornega odbora zahvalil za vodenje financ v 
imenu Odbojkarskega kluba Swatycomet.  
 
Drugih predlogov in pripomb ni bilo. 
 
Svetniki so s 14 glasovi ZA in 0 glasovi PROTI (14 navzočih) sprejeli naslednji sklep: 

SKLEPI OBČINSKEGA SVETA OBČINE ZREČE V LETU 2013 
Številka: OSOZ-2013-58 
Vsebina 
sklepa: 

Občinski svet Občine Zreče se seznani s Poročilom o opravljenih nadzorih 
poslovanja Občine Zreče za leto 2011 in 2012. 

Odgovoren: Greta Boček 
Rok: takoj 

 
 
AD 13. Informacija Komisije za negospodarske zadeve in civilno družbo v zvezi z 
obravnavanima poročiloma: 
 
 
AD 13.1 Poročilo o delu Regijskega študijskega središča Celje za leto 2012 
 
Gradivo so svetniki prejeli na seji občinskega sveta. 
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Uvodno obrazložitev k tej točki dnevnega reda je podala Sandra Vidmar Korošec, višja 
svetovalka za negospodarske dejavnosti na Občini Zreče. 
 
Sejo je zapustil svetnik Domen Vogelsang.  
 
Razprave ni bilo. 
 
Svetniki so s 13 glasovi ZA in 0 glasovi PROTI (13 navzočih) sprejeli naslednji sklep: 

SKLEPI OBČINSKEGA SVETA OBČINE ZREČE V LETU 2013 
Številka: OSOZ-2013-59 
Vsebina 
sklepa: 

Sprejme se Poročilo o delu Regijskega študijskega središča Celje za leto 2012. 

Odgovoren: Sandra Vidmar Korošec 
Rok: takoj 

 
 
AD 13.2 Poročilo o delu Javnega zavoda Celjske lekarne za leto 2012 
 
Gradivo so svetniki prejeli na seji občinskega sveta. 
 
Uvodno obrazložitev k tej točki dnevnega reda je podala Sandra Vidmar Korošec, višja 
svetovalka za negospodarske dejavnosti na Občini Zreče. 
 
Na sejo se je vrnil svetnik Domen Vogelsang.  
 
Razprave ni bilo. 
 
Svetniki so s 14 glasovi ZA in 0 glasovi PROTI (14 navzočih) sprejeli naslednji sklep: 

SKLEPI OBČINSKEGA SVETA OBČINE ZREČE V LETU 2013 
Številka: OSOZ-2013-60 
Vsebina 
sklepa: 

Sprejme se Poročilo o delu Javnega zavoda Celjske lekarne za leto 2012. 

Odgovoren: Sandra Vidmar Korošec 
Rok: takoj 

 
 
AD 14. Informacije župana 
 
Na seji so bile podane naslednje informacije: 
 
AD 14.1 
Projekt ureditve pohodnih in kolesarskih poti »Zaljubljeni v naravo – z vetrom v laseh po 
pohorskih poteh. 
 
AD 14.2 
Potek projekta »Izgradnja smučarsko tekaškega centra na Rogli« v obdobju 1.1.2013 do 
30.9.2013. 
 
AD 14.3 
Pridobitev certifikata ISSO ZLATI KAMEN – OBČINA DOBREGA ŽIVLJENJA. 
 
AD 14.4 
Otvoritev razstave Kamnine, minerali in fosili na območju občine Zreče. 
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AD 14.5 
Strokovne podlage za urejanje prometa v naselju Zreče. 
 
AD 14.6 
Prometna varnost na Rudniški cesti. 
 
AD 14.7 
Postavitev dodatnih posod za steklo. 
 
AD 14.8 
Obvestilo o obvezni priključitvi objektov na javno kanalizacijo in ČN Zreče. 
 
AD 14.9 
Energetska sanacija JZ Vrtca Zreče in JZ Osnovna šola Zreče. 
 
AD 14.10 
Obnova prostorov na naslovu Cesta na Roglo 11h za potrebe knjižnice Zreče. 
 
AD 14.11 
Spomenik 100 frankolovskih žrtev. 
 
AD 14.12 
Postopek izdelave Občinskega prostorskega načrta (OPN) Zreče. 
 
AD 14.13 
Odstranjevanje drevesne zarasti na Pohorju – ponovna vzpostavitev pašnikov na pohorskih 
Planjah. 
 
AD 14.14 
Obnova LC 460045 Ostruh – Studenčnikov križ in JP 985041. 
 
AD 14.15 
Sanacija plazu Koprivnik. 
 
AD 14.16 
Sanacija lokalne ceste pri Tišlerjevi žagi. 
 
AD 14.17 
Sanacije na reki Dravinji. 
 
AD 14.18 
Seznanitev o naslednji redni seji občinskega sveta, ki bo dne 4.12.2013. 
 
 
AD 15. Predlogi in pobude predsednikov svetov krajevnih skupnosti 
 
Pod točko AD 15 dnevnega reda ni bilo predlogov in pobud predsednikov svetov krajevnih 
skupnosti. 
 
 
AD 16. Vprašanja in pobude svetnic in svetnikov občinskega sveta 
 
Predsednik sveta Krajevne skupnosti Stranice Emilijan Fijavž je v imenu sveta krajevne 
skupnosti povedal, da ni prav, da se na Stranicah venomer izpostavljata krožišče in šola kot 
novi investiciji in da zaradi navedenega na Stranicah ne bodo deležni več novih investicij. 
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Navzoče je še seznanil, da je projekt izgradnje odprtega širokopasovnega omrežja zaključen, 
prav tako je zaključena oskrba s pitno vodo v vasi Polajna. 
 
Predsednik sveta Krajevne skupnosti Gorenje Boris Podgrajšek je navzoče seznanil, da so 
krajani Črešnovskega vrha sami financirali sanacijo cestnega odseka Črešnovski vrh.  
 
Svetnik Milan Potočnik se je zahvalil Krajevni skupnosti Zreče za ureditev novega 
pokopališča Zreče, ob tem pa opozoril na stanje starega pokopališča, pri čemer je predlagal, 
da se staro pokopališče čim prej uredi oziroma sanira. 
Navzoče in javnost je povabil na prireditev Noč čarovnic v Zrečah, ki bo dne 26.10.2013. 
 
 
Ker drugih predlogov in pobud ni bilo, je predsedujoči sejo ob 21.25 uri zaključil.  
 
 
Dnevni red z gradivom ter posnetek seje na DVD-ju se hranijo v zbirki dokumentarnega 
gradiva Občinskega sveta Občine Zreče v letu 2013. 
 
 
Številka: 9000-0001/2013-25 
Datum: 13.11.2013 
 
 
 
Zapisala:   
Polona Matevžič  
  

mag. Boris Podvršnik, 
 Župan 
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Realizirani sklepi Občinskega sveta Občine Zreče v letu 2013 
 

SKLEPI OBČINSKEGA SVETA OBČINE ZREČE V LETU 2013 
Številka: OSOZ-2013-45 
Vsebina 
sklepa: 

Sprejme se Odlok o izvajanju osnovne zdravstvene dejavnosti v Občini Zreče v prvi obravnavi. 

 Odgovoren: Polona Matevžič 
Rok: takoj 
Realizacija: Na isti seji se sprejme Odlok o izvajanju osnovne zdravstvene dejavnosti v Občini Zreče še v drugi 

obravnavi. 
 

SKLEPI OBČINSKEGA SVETA OBČINE ZREČE V LETU 2013 
Številka: OSOZ-2013-46 
Vsebina 
sklepa: 

Skladno s Poslovnikom Občinskega sveta Občine Zreče se na seji združita prva in druga 
obravnava Odloka o izvajanju osnovne zdravstvene dejavnosti v Občini Zreče.  

 Odgovoren: Polona Matevžič 
Rok: takoj 

 
SKLEPI OBČINSKEGA SVETA OBČINE ZREČE V LETU 2013 

Številka: OSOZ-2013-47 
Vsebina 
sklepa: 

Sprejme se Odlok o izvajanju osnovne zdravstvene dejavnosti v Občini Zreče v drugi obravnavi. 

 Odgovoren: Polona Matevžič 
Rok: takoj 
Realizacija: Odlok o izvajanju osnovne zdravstvene dejavnosti v Občini Zreče je bil objavljen v Uradnem 

glasilu slovenskih občin, št. 44/13 dne 17.10.2013. 
 

SKLEPI OBČINSKEGA SVETA OBČINE ZREČE V LETU 2013 
Številka: OSOZ-2013-48 
Vsebina 
sklepa: 

Sprejme se Odlok o načinu opravljanja obvezne lokalne gospodarske javne službe oskrbe s pitno 
vodo v Občini Zreče v prvi obravnavi. 

 Odgovoren: Matjaž Korošec 
Rok: takoj 
Realizacija: Do naslednje seje občinskega sveta se pripravi predlog odloka za sprejem v drugi obravnavi. 

 
SKLEPI OBČINSKEGA SVETA OBČINE ZREČE V LETU 2013 

Številka: OSOZ-2013-49 
Vsebina 
sklepa: 

Sprejme se Odlok o načinu izvajanja obveznih občinskih gospodarskih javnih služb zbiranja 
določenih vrst komunalnih odpadkov, obdelave določenih vrst komunalnih odpadkov in odlaganja 
ostankov predelave ali odstranjevanja komunalnih odpadkov na območju Občine Zreče v prvi 
obravnavi. 

 Odgovoren: Emil Jevšenak 
Rok: takoj 
Realizacija: Do naslednje seje občinskega sveta se pripravi predlog odloka za sprejem v drugi obravnavi. 

 
SKLEPI OBČINSKEGA SVETA OBČINE ZREČE V LETU 2013 

Številka: OSOZ-2013-50 
Vsebina 
sklepa: 

Občinski svet Občine Zreče se seznani s Poročilom o polletni realizaciji proračuna Občine Zreče 
za leto 2013. 

 Odgovoren: Greta Boček 
Rok: takoj 

 
SKLEPI OBČINSKEGA SVETA OBČINE ZREČE V LETU 2013 

Številka: OSOZ-2013-51 
Vsebina 
sklepa: 

Sprejme se Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o proračunu Občine Zreče za leto 2013 
po skrajšanem postopku. 

 Odgovoren: Greta Boček 
Rok: takoj 
Realizacija: Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o proračunu Občine Zreče za leto 2013 je bil 

objavljen v Uradnem glasilu slovenskih občin, št. 44/13 dne 17.10.2013. 
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SKLEPI OBČINSKEGA SVETA OBČINE ZREČE V LETU 2013 
Številka: OSOZ-2013-52 
Vsebina 
sklepa: 

Sprejme se Odlok o proračunu Občine Zreče za leto 2014 v prvi obravnavi in se posreduje v 15 - 
dnevno splošno razpravo. 

 Odgovoren: Greta Boček 
Rok: takoj 
Realizacija: Odlok o proračunu Občine Zreče za leto 2014 se posreduje v 15 - dnevno splošno razpravo. Do 

naslednje seje občinskega sveta se pripravi gradivo za sprejem v drugi obravnavi. 
 

SKLEPI OBČINSKEGA SVETA OBČINE ZREČE V LETU 2013 
Številka: OSOZ-2013-53 
Vsebina 
sklepa: 

Sprejme se Sklep o določitvi statusa javnega dobra v lasti Občine Zreče za predlagane 
nepremičnine. 

 Odgovoren: Mateja Čremošnik 
Rok: takoj 
Realizacija: Sklep o določitvi statusa javnega dobra v lasti Občine Zreče je bil objavljen v Uradnem glasilu 

slovenskih občin, št. 44/13 dne 17.10.2013. 
 

SKLEPI OBČINSKEGA SVETA OBČINE ZREČE V LETU 2013 
Številka: OSOZ-2013-54 
Vsebina 
sklepa: 

Sprejme se Sklep o določitvi statusa grajeno javno dobro lokalnega pomena za predlagane 
nepremičnine.  

 Odgovoren: Mateja Čremošnik 
Rok: takoj 
Realizacija: Sklep o določitvi statusa grajeno javno dobro lokalnega pomena je bil objavljen v Uradnem glasilu 

slovenskih občin, št. 44/13 dne 17.10.2013. 
 

SKLEPI OBČINSKEGA SVETA OBČINE ZREČE V LETU 2013 
Številka: OSOZ-2013-55 
Vsebina 
sklepa: 

Sprejme se Obvezna razlaga Odloka o pokopališki in pogrebni dejavnosti ter o urejanju 
pokopališč (Zreče) po hitrem postopku. 

 Odgovoren: Polona Matevžič 
Rok: takoj 
Realizacija: Obvezna razlaga Odloka o pokopališki in pogrebni dejavnosti ter o urejanju pokopališč (Zreče) je 

bila objavljena v Uradnem glasilu slovenskih občin, št. 44/13 dne 17.10.2013. 
 

SKLEPI OBČINSKEGA SVETA OBČINE ZREČE V LETU 2013 
Številka: OSOZ-2013-56 
Vsebina 
sklepa: 

Sprejme se Ocena izvajanja občinskega programa varnosti v predlagani obliki. 

 Odgovoren: Simona Črešnar 
Rok: takoj 
Realizacija: Ocena izvajanja občinskega programa varnosti je podpisal župan mag. Boris Podvršnik. 

 
SKLEPI OBČINSKEGA SVETA OBČINE ZREČE V LETU 2013 

Številka: OSOZ-2013-57 
Vsebina 
sklepa: 

Občinski svet Občine Zreče podaja soglasje k imenovanju g. Darka Ratajca za direktorja 
Zdravstvenega doma Slovenske Konjice. 

 Odgovoren: Aleksandra Godec Mavhar 
Rok: takoj 
Realizacija: Soglasje k imenovanju g. Darka Ratajca za direktorja Zdravstvenega doma Slovenske Konjice je 

bil posredovan svetu zavoda Zdravstvenega doma Slovenske Konjice dne 17.10.2013.  
 

SKLEPI OBČINSKEGA SVETA OBČINE ZREČE V LETU 2013 
Številka: OSOZ-2013-58 
Vsebina 
sklepa: 

Občinski svet Občine Zreče se seznani s Poročilom o opravljenih nadzorih poslovanja Občine 
Zreče za leto 2011 in 2012. 

 Odgovoren: Greta Boček 
Rok: takoj 
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SKLEPI OBČINSKEGA SVETA OBČINE ZREČE V LETU 2013 
Številka: OSOZ-2013-59 
Vsebina 
sklepa: 

Sprejme se Poročilo o delu Regijskega študijskega središča Celje za leto 2012. 

 Odgovoren: Sandra Vidmar Korošec 
Rok: takoj 
Realizacija: Sklep o sprejemu Poročila o delu Regijskega študijskega središča Celje za leto 2012 je podpisal 

župan mag. Boris Podvršnik. 
 

SKLEPI OBČINSKEGA SVETA OBČINE ZREČE V LETU 2013 
Številka: OSOZ-2013-60 
Vsebina 
sklepa: 

Sprejme se Poročilo o delu Javnega zavoda Celjske lekarne za leto 2012. 

 Odgovoren: Sandra Vidmar Korošec 
Rok: takoj 
Realizacija: Sklep o sprejemu Poročila o delu Javnega zavoda Celjske lekarne za leto 2012 je podpisal župan 

mag. Boris Podvršnik. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


